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Bostadsrättförening Valfiskens årsmöte 2017, kl 19.00, i Relaxen 
 
      17:102 
 
 
1. Föreningsstämmans öppnande 
 Ann-Sofie Wågström förklarade mötet öppnat.  
 
2. Val av stämmoordförande 
 Ann-Sofie Wågström valdes till stämmoordförande  
  
3. Anmälan om stämmoordförandes val av protokollförare 
 Helena Brobäck valdes till protokollförare. 
 
4. Godkännande av röstlängd 
 Föreslagen röstlängd godkändes. 
 
5. Godkännande av dagordning 
 Föreslagen dagordning godkändes. 
   
6. Val av två personer att jämte stämmoordörande justera 
 protokollet 
 Kenth Reinelius och Anette Nymarker valdes att justera 
 protokollet. 
 
7. Val av minst två rösträknare 
 Kenth Reinelius och Anette Nymarker valdes även till 
 rösträknare. 
 
8. Fråga om kallelse skett i behörig ordning 
 Ja, kallelse gick ut tre veckor före mötet enl. stadgarna. 
 
9. Genomgång av styrelsens årsredovisning 

Årsredovisningen såg bra ut, godkändes och lades till 
handlingarna. 

 
10. Genomgång av revisorernas berättelse 

Revisor Kenth Reinelius gick igenom revisionsberättelsen som 
godkändes och lades till handlingarna. 

   
11. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning 

Mötet beslutade att fastställa resultat- och balansräkningen och 
överföra resultatet i ny räkning. 

  
12. Beslut i anledning av bostadsrättsföreningens vinst eller 
 förlust enligt den fastställda balansräkningen 
 Mötet beslutade enligt styrelsens förslag till balansräkning. 
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13. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter 
 Styrelsens ledamöter beviljades ansvarsfrihet. 
 
14. Valberedningens redogörelse 
 Alex Amjadi, Hasse Hammarström, Jan Georgensson och 
 Kenneth Jonssons tid i styrelsen går ut. Jan Georgensson och 
 Kenneth Jonsson har tackat ja medan Alex Amjadi och Hasse 
 Hammarström har tackat nej till fortsatt styrelseuppdrag.  
 För Ann-Sofie Wågström och Elisabeth Isaksson kvarstår 
 styrelseuppdrag 1 år.  
 
15. Beslut om arvoden och principer för andra ekonomiska 
 ersättningar för styrelsens ledamöter, revisorer och 
 valberedning 

Mötet beslutade att inga arvoden ska betalas ut för kommande 
år. 
 

16. Beslut om antal styrelseledamöter 
 Mötet beslutade 7 st styrelseledamöter.  
  
17. Val av styrelsens ordförande och styrelseledamöter 
 Valberedarna Gerd Jonssons och Katri Helena Alajas förslag på 
 styrelseledamöter: 
 
 Ann-Sofie Wågström, ordförande  1 år  
 Bo Fridh,   ledamot  2 år  
 Elisabeth Isaksson,  ekonomiansvarig 
                ledamot  1 år  
 Jan Georgensson,    vice ordförande och  
                ekonomiansvarig  
                ledamot  2 år 
 Kenneth Jonsson,    fastighetsansvarig  
                ledamot  2 år 
 Lasse Hammar,       adjungerad ledamot 1 år,  
 Malin Chorell,          sekreterare och  
                ledamot  2 år 
 
 Mötet beslutade bifalla valberedningens förslag samt att 
 styrelsen vid konstituerande styrelsemöte väljer vice 
 ordförande, sekreterare och övriga interna roller.  
 
18. Beslut om antal revisorer och suppleant 
 Mötet beslutade 1 st. revisor, 1 st. revisorsuppleant. 
 
19. Val av revisor/er och suppleant 
 Kent Reinelius valdes till revisor. 
 Gert Gustavsson valdes till revisorsuppleant. 
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20. Beslut om antal ledamöter i valberedningen  
 Mötet beslutade 2 st. ledamöter i valberedningen.  
 
21. Val av valberedning, en ledamot utses till 
 valberedningens ordförande 
 Gerd Jonsson  
 Katri Helena Alaja 
 beslutades vara valberedning och utse ordförande internt. 
 
22. Av styrelsen till stämman hänskjutna frågor samt av 
 föreningsmedlem anmält ärende 

- Innan mötet delades Brf. Valfiskens ändrade stadgar ut till 
samtliga medlemmar. Ingen anmärkte på de smärre 
förändringar som gjorts. 

- Under hösten 2016 såldes lokal nr 1 för bostadsändamål och 
Brf Valfisken utökades med lägenhet nr 10. Det innebar att 
andelstalen för föreningens samtliga lägenheter förändrades.  

- (Våren 2017 såldes lokal nr. X, även den för bostadsändamål. 
Det var Brf. Valfiskens sista lokal.)  

- (Styrelsen kommer att anmäla att boende är Brf. Valfiskens 
enda användning till Eskilstuna Stadsbyggnadsförvaltning. 
Efter att samma anmälan gjorts för år 2018 kommer 
styrelsen även anmäla ändring av användning till 
Bolagsverket.) 

- Månadsavgifterna för övriga lägenheter ändrades inte 2016 
utan kvarstod på samma nivå som tidigare. 

   
23. Föreningsstämmans avslutande 
 Ann-Sofie avslutade mötet med att tacka för gott samarbete. 
 
Ordförande  Sekreterare:  
 
 
 
_____________________ _____________________   
Ann-Sofie Wågström     Helena Brobäck  
 
Justerare:   Justerare: 
 
 
 
_____________________    _____________________ 
Kenth Reinelius   Anette Nymarker 


